
V Libochovanech dne 05. listopadu 2007 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Uplynulý týden nepřinesl žádné převratné zprávy ani novinky. Bohužel. Spíše se jedná o to, že si lidé 

stále více stěžují. Vztahy mezi občany jsou mnohde vypjaté a to není moc dobrá vizitka. Zatímco 

někteří mají své koníčky a zabývají se jimi pro radost svou i ostatních, jiní si s gustem vylévají vztek na 

bezbranných. Záměrně neříkám nevinných, ale když si dospělák vyšlápne na žáka druhé třídy, je to na 

pováženou. Určitě by tam neměla chybět konzultace s rodiči, ale vyrazit přímo na dítě, to je fakt 

nedobré. 

  

Po obci se nám potuluje parta puberťáků, možná posílená jedinci z okolních obcí, o kterých mám 

informace přímo od starostů těchto obcí. Vypadá to, že by nám ty jejich jalové nápady chtěli 

implantovat do hlav těch našich dětiček. Jak jsem zjistila, některé ty aktivity je hrozně baví. Zvonit 

lidem na zvonky, vytrhávat kytky z předzahrádek a házet je na střechy, kopat do lamp veřejného 

osvětlení, lámat dřevěné oplocení. Možná sbírají bobříky odvahy, bodíky pro zařazení do party či co je 

motivací pro lumpárničky, občas přerůstající do lumpáren. Protože bych porušila zákon na ochranu 

osobnosti, musím bohužel nenapsat jména těchto dětiček, přestože ta jména znám. Rodiče těchto dětí 

by byli překvapeni. Ještě si musím všechno ověřit a poté se za rodiči vypravím. Doufám, že to alespoň 

některé z těch dětí, kterých se to týká, bude bolet. A trestající pravice, či levice rodičovská se nemine. 

Snad mě někdo nenařkne z navádění k tělesným trestům! 

  

Uplynulou sobotu se děti sešly v tělocvičně a zabavily se při loutkovém představení litoměřického 

„Sváťova loutkového Dividla“. Přestože jsem u této akce neasistovala, dá se předpokládat, že děti byly 

spokojené. Pro mnohé z nich to bylo první setkání s takovou možností strávení odpoledního volna. 

  

Blíží se čas dárků, také u nás opětovně vyroste na návsi před obecním úřadem vánoční strom. Letos jej 

pracovníci obce budou kácet na návsi, u jednoho rodinného domu, takže nebude takový problém ho 

dopravit na jeho každoroční místo. Šetřete si už dnes nějaký „předdárek“ pro svou ratolest, aby, až 

nastane čas, si jej mohl ještě před štědrovečerní nadílkou rozbalit pod rozsvíceným velkým stromem. 

  

Ubytovna se čas od času stane předmětem zájmu, nyní to budou patrně studenti dálkového studia, 

kteří hledají levné ubytování při konzultacích na fakultě v Ústí n.L.,  ti poslední si zajistili ubytování již 

na příště. 

  

Chodníky u nových rodinných domků jsou dokončené, zbývají ještě sadové úpravy v pásu mezi 

chodníkem a místní komunikací. Škoda jen, že si zastupitelé nedokázali představit možnost konečných 

úprav a se slovy, stojí to moc peněz, realizaci shodili ze stolu. Jsem zvědavá, jak budou reagovat na 

realizaci akcí s již udělených stavebním povolením, které jsou v plánu již od minulého zastupitelstva a 

které se týkají také úprav veřejných prostor. Možná, kdyby se minulý týden nacházeli v Řepnici, když 



jsme opravovali zhroucený kanalizační systém a kdy mě zcela neadekvátně napadl jeden z tamních 

občanů s tím, že v Libochovanech se staví a v Řepnici nic není, mluvili by jinak. Ona totiž úprava 

kanalizace a veřejných prostor v Řepnici nebude stát pár tisícovek, jako mnou zamýšlená dokončovací 

úprava u rodinných domků, ale pár milionů. No, uvidíme. 

  

Koncem týden přivítáme další malé lidičky, kteří se v letošním roce narodili. Z toho posledního vítání 

máme opravdu moc hezké fotografie. Většina přítomných si pozvání váží a ta chvilka zastavení je poté 

s radostí vzpomínána. Možná, že až ti nedospělci, co se dnes baví zvoněním na zvonky (ani ten můj 

nebyl ušetřen a to děvče, které na něj zazvonilo by se mohlo stydět) a jinými lumpárnami výše 

zmíněnými, dospějí, budou za takovou aktivitu obci také děkovat. Kdo ví.    

  

   

  

  

Na shledanou se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


